

教職員消息 STAFF NEWS

本院成員及校友獲頒模範教學獎

College Staff and Alumnus Awarded Exemplary Teaching Award

本院成員新聞與傳播學院利嘉敏教授、心理學系濱村武教授及本院校友社會工作學系黃洪教授於 2012 年 2 月 25 日獲社會科學院頒發 2011 年模範教學獎。本院同仁謹致賀忱！

College members, Professor Kaman Lee, School of Journalism and Communication, Professor Takeshi Hamamura, Department of Psychology, and College alumnus, Professor Wong Hung, Department of Social Work, received the 2011 Exemplary Teaching Awards of the Social Science Faculty on 25 February 2012. Our heartfelt congratulations to them!

本院成員的研究計劃獲撥款

College Members Received Research Grants

1. 本院成員公共衛生及基層醫療學院唐金陵教授的研究計劃最近獲美國國立衛生研究院的撥款。
2. 本院成員文化及宗教研究系夏其龍教授的研究計劃最近獲衛奕信勳爵文物信託的撥款。
1. College member, Professor Tang Jinling, The Jockey Club School of Public Health and Primary Care, recently received funding from National Institutes of Health for his research project.
2. College member, Dr Ha Keloong Louis, Department of Cultural and Religious Studies, recently received funding from Lord Wilson Heritage Trust for his research project.

社會服務

Community Service

本院資深書院導師鄒桂昌教授獲委任為城市規劃委員會的成員，任期兩年，由 2012 年 4 月 1 日起生效。

Professor Chau Kwai-cheong, Senior College Tutor, was appointed as member of the Town Planning Board for two years from 1 April 2012.